





閱讀約章獎勵計劃 2022/23

廣泛閱讀,書寫感悟,以閱讀帶動寫作,記錄個人化閱讀歷程。

	The second of th		
類別	學生閱讀約章	e 悅讀學校約章	
相關學科	跨學科		
組別	● 小學組 ● 中學組		
日期	第一期: 2022 年 10 月 3 日至 2023 年 1 月 31 日 第二期: 2023 年 2 月 1 日至 2023 年 5 月 31 日 第三期: 2023 年 6 月 1 日至 2023 年 8 月 20 日	2022年9月1日至2023年8月20日	
內容	 學生須以教城學生帳戶登入,遞交已完成閱讀的圖書資料和感想 圖書的數量及種類不限 教師可於網站查閱報告,掌握學生進度 	 學校須訂閱「e 悅讀學校計劃」任何閱讀組合 學生須以教城學生帳戶登入以閱讀電子書,系統會自動記錄閱讀數據 教師可於網站查閱報告,掌握學生進度 教師可於網站以派發功能推薦書籍予學生,競逐「最積極推動閱讀學校獎」 	
報名	學生可自由參與計劃,競逐個人獎項負責教師請於 2023 年 8 月 20 日或以前 以競逐學校獎項	以教城校本教師帳戶填妥網上報名表格,	
獎項	 「傑出表現學生獎」(每期閱讀紀錄數量最多的學生,每組10名) 全年獎項:「積極參與學校獎」(每組5名) 得獎學生和學校可獲書券及證書計劃另設以下閱讀獎章,完成指定數量閱讀紀錄的學生可獲電子證書及電子獎章,名額不限: 閱讀金章:遞交最少15本圖書閱讀紀錄 閱讀銀章:遞交最少10本圖書閱讀紀錄 閱讀銅章:遞交最少5本圖書閱讀紀錄 	全年獎項: 「最積極推動閱讀學校獎」(每組 1名) 「積極參與學校獎」(每組 5名) 得獎學校可獲書券及證書 計劃另設電子證書範本供教師下載,以鼓勵積極參與的學生。	
結果公佈	結果將於每期計劃完結後於網站公佈,得獎學校以及得獎學生的所屬學校將獲另行通知		
網站	edcity.hk/readingcontract		







Reading Contract 2022/23

Encourage students to read extensively and express their thoughts, complete the journey from reading to writing and record their reading progress.

Category	Student Reading Contract	eRead Contract
Subject	Cross-subjects	
Division	Primary School Division Secondary School Division	
Period	Phase 1: 3 October 2022 - 31 January 2023 Phase 2: 1 February 2023 - 31 May 2023 Phase 3: 1 June 2023 - 20 August 2023	1 September 2022 - 20 August 2023
Details	 Students need to log in with their EdCity student accounts and fill in their reading log with book information and book reviews. No limit on number and genre of books. Teacher reports with student progress are available on the website. 	 Schools need to subscribe to any reading packages of 'eRead Scheme'. Students need to log in with their EdCity student accounts to read eBooks. The system will record the reading data automatically. Teacher reports with student progress are available on the website. Teachers can use the website's 'Distribution' function to recommend eBooks to students and compete for 'Top School Award in Promoting Reading'.
Enrolment	 All students are free to join the scheme and get individual student prizes. Teachers can register online with their EdCity school-based teacher accounts by 2 August 2023. Schools that have entered the Scheme are entitled to win school prizes. 	
Awards	 'Best Performance Awards for Students' (10 students for each division with the most reading records submitted) Whole-year award: 'Best Participation Awards for Schools' (5 for each division) Awardees will receive book vouchers and certificates. Also, the students having submitted certain number of reading records will receive electronic badges and electronic certificates (unlimited quota): Gold Reading Badge: submission of at least 15 reading records Silver Reading Badge: submission of at least 10 reading records Bronze Reading Badge: submission of at least 5 reading records 	 Whole-year awards: 'Top School Award in Promoting Reading' (1 school for each division) 'Best Participation Awards for Schools' (5 for each division) Awardees will receive book vouchers and certificates. Also, a downloadable eCertificate template is available for teachers to encourage students with active participation.
Result	Results are announced on the website after each phase ends. Awarded schools and schools	
Announcement		
Website	edcity.hk/readingcontract	